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Som repræsentanter for hovedparten af de fiskere der er bosiddende og driver fiskeri i de indre 
danske farvande, vil vi udtrykke vores store bekymring for et fremtidigt fiskeri og dermed 
følgeindustri i de indre farvande, hvis anbefalingerne, i rapporten om fremtidigt fiskeri følges.
Der er to sider af sagen, 
Punkt 1. Skal dansk fiskeri fremover reguleres ved omsættelige kvoter.
Punkt 2. Kan man finde en fordeling af fisk der er rimelig og retfærdig.
I arbejdsgruppen er det forsøgt, at finde en model der eventuelt kunne danne grundlag for en 
fordeling der er rimelig,
DET ER IKKE LYKKEDES.
Derfor er det alene beslutningen om hvordan fiskeriet skal reguleres der er tilbage, skal dansk 
fiskeri reguleres ved omsættelige kvoter?
VI MENER NEJ
Så kan man diskutere om anbefalingen er en IOK eller FKA, vi mener resultatet vil blive det samme
uanset hvad man kalder det.
Fartøjerne i de indre farvande vil blive købt op, fiskeriet vil foregå fra færre store fartøjer, med 
katastrofale følger for, ikke alene fiskere, men også for håndværkere, havne o.s.v.

Af andre spørgsmål der rejses i debatten er:

- Hvordan kan man under et system med IOK/FKA sikre et generationsskifte?
- Udsmidet af fisk man ikke ejer en kvote på, vil blive stort.
- Vi vil gerne ændre reguleringen hen imod årsmængder, puljeordninger og lignende, men i 

respekt af fiskerimønstret i forskellige farvande.
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